### **Outstanding Abstract and Best Paper Awards**

**Outstanding Abstract Award** 

Ten recipients will be selected for this award based on the rating scores from the reviewers. Abstracts that rank in the top ten will be selected for this award. Those awarded abstracts will be published in the International Journal of Physical Activity and Health.

#### Rubric

- Design and organization scores of 1-3
- Scholarly contributions scores of 1-3
- Relevance scores of 1-3
- Writing styles and grammar scores of 1-3

### **Best Paper Award**

For all the conference attendees, we will call for the submission of a full paper in APA format. All the submitted papers will be blind reviewed by two experts in the corresponding field using the following rubrics. Papers with an average score of 4 and no individual item score of 2 or less will be selected for the Best Paper Award. Those awarded papers will be published in the International Journal of Physical Activity and Health.

Please rate this manuscript on a scale of 1-5 (with 5 indicating greatest degree or best, and 1 indicating least degree or poor).

Rating Scale

1 2 3 4 5 N/A

req How relevant is the topic of the article to the field?

req How clear is the research question?

req How original is the research question?

req To what degree is the article based on sound theory?

req How appropriate is the methodology?

req How thorough is the data analysis?

req How informative is the interpretation of results?

req How clear is the writing?

#### Awards Committee of ICSPAH

Dr. Weidong Li, The Ohio State University (Chair)

Dr. Yong Gao, Boise State University

Dr. Bo Shen, Wayne State University

To facilitate professional growth

To strengthen research and education in international communities
To promote healthy and physically active lifestyles





### 杰出摘要奖和最佳论文奖

### 杰出摘要奖

将根据审稿人的评分选择十位获奖者。排名前十的摘要将被选为本奖项的获奖者。获奖摘要将发表在《国际身体活动与健康杂志》上。

### 评分标准

- 设计和组织得分 1-3 分
- 学术贡献得分 1-3 分
- 相关性得分 1-3 分
- 写作风格和语法得分 1-3 分

#### 最佳论文奖

我们将要求所有与会者提交符合 APA 格式的完整论文。所有提交的论文将由两位对应领域的专家进行盲审,使用以下评分标准。平均得分为 4 分且任何单项得分不低于 2 分的论文将被选为最佳论文奖。获奖论文将发表在《国际身体活动与健康杂志》上。

请在 1-5 的评分细则上对此手稿进行评分(5 表示最高程度或最佳,1 表示最低程度或较差)。

评分细则 1 2 3 4 5 N/A

文章主题与领域的相关性有多高?

研究问题的清晰度如何?

研究问题的独创性如何?

文章在多大程度上基于健全的理论?

方法论的适用性如何?



数据分析的彻底性如何? 结果解释的信息量有多大? 讨论部分产生了多少新的见解?

写作的清晰度如何?

ICSPAH 奖项评审委员会

李卫东博士,俄亥俄州立大学(主席) 高勇博士,博伊西州立大学 沈波博士,韦恩州立大学

